

## Bestyrelsesmøde

### Referat

---

24. juni 2024 kl. 17.30-20.00 i Idrættens Hus

#### Deltagere

Torben Ridder (TRI), Thomas Schlüter (TS), Ole Olsen (OO), Maria Irming Pedersen (MIP), Per Thue Hansen (PTH), Torben Røssell (TRØ) og Per Henrik Brask (PHB)

Kasper Læssø Sørensen deltog under punkt 6

#### Afbud

Alexander Rosenfeldt (AR)

---

#### Dagsorden

1. Godkendelse af seneste referat
2. Økonomi
3. DCUs genopretningsfond
4. DCU Distrikt Sjælland – fremtid
  - a. Meddelelse fra formanden
  - b. Strategiproces i DCU
  - c. Aktiviteter i distrikterne
  - d. Aktiviteter i DCU
  - e. Ét distrikt
5. Hvordan vi får flere motionsklubber?
6. Første halvår 2024
  - a. Evaluering af første halvår
  - b. Dommervogn og indskrivning (sikkerhed)
  - c. Ressourcer til tidtagning og dommervogn
7. Eventuelt

#### 1. Godkendelse af seneste referat

Godkendt

#### 2. Økonomi

DCU Distrikt Sjælland økonomi er fortsat fornuftigt med flere indtægter end budgetteret. Bl.a. fra licens og flere "starter".

#### 3. DCUs tidligere genopretningsfond – nu sikkerhedsfond

Afregning vedr. 2023 fra DCU til distriktet er sket. Første halvår 2024 mangler afregning over for distriktet (fra DCU).

Andet halvår 2024 overføres ikke først fra distriktet og så til DCU; det giver ingen mening, når pengene naturligvis efterfølgende alligevel skal retur til distriktet.

Hvordan midlerne disponeres, vil blive debatteret og besluttet på et kommende bestyrelsesmøde.

#### 4. DCU Distrikt Sjælland – fremtid

**Meddelelse fra formanden** om ikke at være kandidat til formandsposten i DCU og et ønske om at fortsætte som formand for distriktet under forudsætning af (politisk og generel) opbakning.

**Strategiproces i DCU.** Første møde er 2. juli med bl.a. SWOT-analyse på dagsordenen. Det er første uge af juli, og PHB kan desværre ikke deltage. Det er bestyrelsens holdning er, at strategiarbejde hører til i et politisk forum.

**Aktiviteter i distrikterne versus aktiviteter i DCU.** Indledende, engageret og bred debat om organisering efter oplæg fra PHB om ét distrikt og én decentral men samlet organisering af aktiviteter. Målet er, at "DCU-centralt" forestår alt elite, resten i distrikterne / distriktet.

Snitfladen kan være, at, hvor aktiviteten er medlemsafhængig, hører til i distrikterne. Landshold og elite indlysende under DCU i Brøndby.

Snitflader blev således drøftet med ønsket om, at "elitære" opgaver fortsat skal ligge centralt, mens mere løbs-, klub- og medlemsafhængige aktiviteter organiseres decentralt – tættere på klubberne – i distrikterne. Dette under forudsætning af allokerede ressourcer hertil. Fx ét aktivitets- og driftsorienteret løbskontor med dedikeret personale der koordinerer og understøtter klubberne i løbsforberedelse/-afholdelse, udviklingsaktiviteter og understøttelse af frivilligt arbejde i klubberne.

Summa; en indledende drøftelse i forhold til at konkretisere vejen frem mod ét distrikt, som er en af bestyrelsens ambitioner at arbejde hen i mod.

#### 5. Hvordan vi får flere motionsklubber?

I distriktsbestyrelsen er TRØ blevet kontaktperson over for motionsklubberne. TRI har på vegne af bestyrelsen sammensat et udvalg på tre personer, som skal komme med input til, hvordan vi får flere motionsklubber, hvilket er et erklæret ønske fra bestyrelsen.

#### 6. Første halvår 2024

##### Evaluerings af første halvår

Udskiftning af blandt de primære frivillige i dommervogn og indskrivning, hvilket gav udfordringer men løst med flot opbakning fra frivillige. Der er (fortsat for) få ressourcer og afløsningssituationer m.m.

De gule bokse er indkøbt, og fungerer upåklageligt bl.a. trådløs opkobling. Ønske kan være to ekstra nye bokse.

Software-licens købes for kommunikation af mellem bokse og målkamera.

Backup strøm. Ny og ekstra generator implementeret.

Radioer (walkie-talkie). Valg af brand, teknik, kanaler etc. ikke afklaret. Dialog med kommissærer (OO) om forventninger og ønsker versus muligheder.

Det gode samarbejde mellem distrikterne blev fremhævet.

### **Dommervogn og indskrivning (sikkerhed)**

Dialog med løbsarrangerende klub om placering af dommervogn og indskrivningsbil. Ved placering side om side kan spares en person. Omvendt så kan det ske at rytterne kører mod ensretning ved inddrivning. PTH kontakter David Rasmussen for altid dialog ved løbsplanlægning om placering af de to vogne.

### **Ressourcer (til tidtagning og dommervogn) og frivillighed**

Det undersøges hvorvidt frivillige ønsker BE-kørekort for mulighed flere mulighed for at trække dommervognen.

DCUs kommunikationsafdelingen forespørges om, hvordan der kan støttes op gennem SoMe og andre kanaler for rekruttering af frivillige (PHB).

Tøjpakke som Distrikt Jylland Fyn (PHB).

### **7. Eventuelt**

BMX Sorø super løb og arrangement.

Allan Lange har budt ind og påtager sig gerne yderligere (TS følger op).

### **Næste møder**

Mandag, den 26. august kl. 19.00 (teamsmøde)

Tirsdag, den 3. september kl. 17.30 (Køge) som strategimøde

**Referent:** Per Henrik Brask